





Comefri 科美福公司郑重声明

针对近年来对意大利 Comefri (科美福) 风机在中国出现不同宣传口碑，现有关意大利 Comefri (科美福) 集团在中国的业务，郑重声明如下：

- 1, Comefri (科美福) 风机中文品牌经官方正式登记备案,  Comefri 中译名为“科美福”。曾用名为“康美风”或“柯美风”，现正式公告不再使用，望广大客户给予更正。注册商标标识为蓝色顺时针右旋方向圆形  Comefri ，寓意顺应时势，造福客户。
- 2, 广州科美福工业技术有限公司 (Guangzhou Comefri (china) Co., Ltd) 是 Comefri (科美福) 集团在中国的唯一独资子公司，意大利科美福集团 100% 控股。
- 3, Comefri (科美福) 风机在中国仅授权在华唯一独资公司 (广州科美福公司)。
- 4, Comefri (科美福) 集团只专业生产离心风机。
- 5, 有关 Comefri (科美福) 风机的中文宣传以本网站 (www.comefrichina.com) 和科美福总部网站 (www.comefri.com) 为准。

只有从 Comefri 合法授权处购买的风机才享有世界知名的离心风机制造商所承诺的质量、工艺和性能保证。除上述公司外，其他任何公司或个人擅自使用 Comefri 科美福商标、相关图标、产品外观图片和型号的行为均构成侵权行为，我司保留法律追究的权利。

特此公告！

Comefri SpA

广州科美福工业技术有限公司

二零零八年五月八日



Comefri Announcement

Recently , it was brought to our attention that different tones of Comefri promotion in China. To clarify the official sales channels in China, we hereby make the following announcement:

1. Kindly please be informed that the official registered Chinese brand and logo for  **Comefri** is Kemeifu 科美福。 Stop using the former unregistered name of Kangmeifeng or Kemeifeng. Comefri registered logo and brand is a blue **clock-wise** circle, meaning lead the tide, and add value to customs;
2. Guangzhou Comefri (China) Co. Ltd. is the sole independent subsidiary in China, 100% owned by Comefri SpA.
- 3 . Guangzhou Comefri (China) Co. Ltd., which is the only WOFE of Comefri in China, certified and entitled to assemble and service Comefri original products in China.
- 4 . Comefri only specializes in manufacturing centrifugal fans.
5. For further information, please visit our official website [www. Comefrichina.com](http://www.Comefrichina.com) and www.comefri.com, our global headquarter.

Only the fans bought from authorized distributors are guaranteed to be of the quality, of workmanship, performances and service, that made Comefri[®] one of the best world –wide known centrifugal fan brand. Besides the above authorised companies, any other companies manufacturing or copying products bearing Comefri[®] trademark and relevant icons, product image graphic, product name and model are considered act of tort. We reserve the right to claim for legal obligation.

Comefri SpA.

Antonio Lizzi

S.E. Asia Sales Manager

CO. ME FRI. S.p.A.
COSTRUZIONI MECCANICHE FRIUL